
1 (1)

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken
19.Februar 2018

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken

www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og sted 19. Februar 2018 Lennart (11) Referat
nr.

2-2018

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Benjamin (27); Carsten (36)
Afbud Lisbeth (24)
Næste
bestyrelsesmøde

Aftales efter generalforsamlingen

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Økonomi
3. Brev til Borgmesteren
4. Status for lokalplanlægning
5. Status for ombygning af vores kabel-tv
6. Husgavle
7. Generalforsamling 2018

1. Forslag fra bestyrelsen
2. Forslag fra beboerne
3. Hvem gør hvad til generalforsamlingen
4. Andet?

8. Gennemgang af aktivitetsliste
9. Eventuelt

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde
Godkendt uden bemærkninger

2. Økonomi
Benjamin fremlagde årsregnskabet, som blev gennemgået.
Vi blev enige om at tilføre en note mere, inden udsendelse af "indkaldelse til
generalforsamling"
Budget 2018 blev ligeledes gennemgået, og enkelte poster blev justeret.

3. Brev til Borgmesteren
Lisbeth havde inden mødet udsendt et udkast til brev til borgmesteren, der
forklarer vores sag omkring udestuer. Vi diskuterede dette udkast, og sender
kommentarer til Lisbeth, som ikke kunne være til stede i dag.
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4. Status for lokalplanlægning
Udgår, da Lisbeth ikke kunne være til stede.

5. Status for ombygning af vores kabel-tv
Lennart havde et møde med YouSee d.9. februar.
Mødet havde ikke, som forventet, givet information om hvornår ombygningen
ville finde sted, men det blev "nok først i efteråret" blev vi meddelt.
Deltageren fra YouSee var endvidere dårlig forberedt, da han også skulle se på
vores anlæg, men havde fået tegninger med af et helt andet anlæg end vores.
Vi blev lovet at vi efterfølgende ville få oplyst en dato for ombygningen. Denne er
i skrivende stund, 25/2-2018, endnu ikke modtaget

6. Husgavle
Benjamin tager snarest kontakt med eventuelle entreprenører

7. Generalforsamling 2018
Da vi stadig ikke ved om teknisk forvaltning vil stå ved deres udmelding om, at
det var muligt at visse grunde kunne udvides, hvis det ønskes, besluttede vi at
forslaget endnu ikke var modent til at fremsætte til den ordinære
generalforsamling 2018

Vi ved at der er een kandidat til bestyrelsen, men dette giver det absolutte
minimum antal bestyrelsesmedlemmer, hvis alle der modtager genvalg bliver
valgt.
Derudover mangler vi kandidat til 2.supleant, samt revisorsuppleant.

8. Gennemgang af aktivitetsliste
Aktivitetslisten blev gennemgået og ajourført

9. Eventuelt
 3 lygter i Klosterparken er blevet udskiftet
 Vi havde endvidere uopfordret fået nogle tilbud fra diverse entreprenører.
 Der har også været klage fra nogle beboere, som vi diskuterede.


